
Fra:                                              Vidar Lunde <vidlun@gmail.com>
Sendt:                                        fredag 9. desember 2022 12:17
Til:                                               Postmottak Alver
Emne:                                        Fwd: Søknad om bruksendring
Vedlegg:                                   Hustegning korrigert.pdf
 

Hei
 
Nå har det snart gått 3 måneder siden jeg sendte inn denne saken. Fikk i samtale inntrykk av at dette var 
en meget enkelt rutinesak med rask avklaring. Tar det lang tid å få dette avklart? Håpet å få slippe å 
møte søke til Ngir nok en gang.
 
Mvh Vidar Lunde
---------- Forwarded message ---------
Fra: Vidar Lunde <vidlun@gmail.com>
Date: ons. 14. sep. 2022 kl. 08:11
Subject: Søknad om bruksendring
To: <post@alver.kommune.no>
 

Viser til samtale og e-post og sender som avtalt denne søknaden om bruksendring på enebolig i 
Radøyvegen 988 (gbnr 470/1). Det har vært leilighet i kjelleren tidligere, men vi har åpnet opp og 
integrert dette arealet i boligen forøvrig. Vedlagte tegning viser hvor vi nå har åpnet veggen. 
 
Vi har nå adresse Radøyvegen 988 A og 988 B. Det utløser krav fra Ngir om gebyr på renovasjon for 
begge enheter med mindre vi søker hvert år om å få slippe da vi nå har integrert alt i en bolig. 
 
Søker på denne bakgrunn om bruksendring til en enkelt enhet. 
 
Mvh Vidar Lunde
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